

Referat møte i Telemarkskomiteen

Tilsted0e:	Medlemmer av Telemarkskomiteen: Rolf Bryn (BR), Guro Helde Kjølsest (GK), Niri Lyngdal (NL), Isabella Alveberg (IA), Bjarne Ringstad (BR) Sportssjef Bjørn Espen Aase (BEA) Forfall: Mathilde Olsen Ilebrekke (MOI),
Organisator/referent:	RB
Dato/tidspunkt	29.08.2023 kl 17.30 – 18.30
Sted:	Teams
Tema:	TK-møte nr. 13 2022-2024

Habilitetsvurdering

Ingen inhabilitet.

Kort status ansvarsområder

- Økonomi/Administrasjon (BEA) - Presentasjon fra BEA vedlagt.
 - SkiPool har endret seg. Ikke lenger NSF sentralt, men lagt på gren. Langrenn ansvarlig for «nordics», Alpint for «Alpine» inkl Telemark. Undersøker hvilke avtaler som finnes.
 - Arrangører tar all økonomisk risiko. Det er det ikke mange av våre arrangører som kan påta seg.
 - Hintertux er også usikker – regnet mye. BEA jobber med ulike måter å kutte kostnader på. Invitasjon med foreløpig egenandel bør ut raskt.
- Markedsarbeid (BEA)
 - Har en del prosesser på gang.
- Sport (topp og bredde) (BEA)
 - Se presentasjon
- Politikk/Internasjonalt arbeid (RB/BEA)
 - Fremdeles ikke fått referat fra vårmøte (eller telefonmøte før sommeren). BG følger opp dette på høstmøte – trenger litt mer profesjonalitet i FIS-komiteen.
 - BG og BEA blir med på høstmøte i Zürich.
 - Utøverrepresentanter til FIS-møte i Zürich. Mindre ekstrakostnader siden Gøril drar rett på samling. Dersom det er en klar hensikt med møtet prøver vi å få det til.

Sak 14 – 2022-2024 Høstmøte

- Det blir ikke noe felles høstmøte for NSF. Det legges opp til at man kan benytte fasiliteter på US og/eller Teams.
- Kan vi i telemark bruke høstmøte til et sosialt arrangement for alle?
- BG undersøker muligheter på Fagerli, f. eks. lørdag lunsj til søndag lunsj. Ledig kapasitet og kostnader.
- Andre steder som er enklere å komme til for de fra Møre vurderes også.

Sak 15 – 2022-2024 Felles NM på Lillehammer

Foreløpig Eirik Rykhus og BEA som har vært på møter. Renn søndag 24. mars (Palmesøndag). Starte å rekruttere nøkkelroller. Samarbeide med Eirik om befaring for plassering av elementer. Vi har fått en tidsluke fra NRK – 12.00-13.00. Rando sprint kl 15.00. Sentrale roller på avklares. RB rennleder, Erik R bakkesjef? Vi trenger portdommersjef og noen erfarne portdommere.

EQ Timing har ansvar for timing og data.

Sak 16 – 2022-2024 Terminliste 2023/2024

- BEA sender siste versjon av WC terminliste.
- Vi bør kontakte aktuelle miljøer for NC-renn
 - o Asker, RB sjekker.
 - o Ål, ?
 - o Sogn/Syrl, ?
 - o Bjorli. Guro snakker med moren sin om hva de tenker der oppe. Både snakk om samling m/enkelt renn og NC i mars.
 - o Lillehammer. RB snakker med Eirik.
 - o Dugnadsrenn Kvittfjell/Gålå, ?
 - o Telemark. BEA har snakket med Skarphedin. Følger opp.
 - o Meråker har utdannet en god del instruktører. BEA fortsetter kontakten.

Sak 17 – 2022-2024 Samarbeid med Skiklubbutviklere

- Det er foreslått å sette ned en arbeidsgruppe for telemark med BEA pluss en fra TK som deltakere sammen med en skiklubbutvikler. Vil bli besluttet senere.

Neste møte/møteplan

Dato og tid	Møte	Møteform
25.09.23, 18.00 – 20.00	TK-møte	Teams
13-15 oktober	Høstmøte	Fysisk
27.11.23 18.00 – 20-00	TK-møte	Teams
11.12.23 18.00 – 20.00	TK-møte	Teams